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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
13/2019. sz. 
 
 
 

Jegyzőkönyv 
 
 
 
Készült: 2019. május 22. napján 16:10 órai kezdettel tartott rendkívüli nyilvános Képviselő-
testületi ülésről. 
 
 
Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme  
 
 
Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint 
 
 
NAPIREND: 
 

1. Óvoda-bölcsőde alapításához kapcsolódó igényfelméréssel kapcsolatos döntés 
158/2019.(V.22.) sz. határozat 
159/2019.(V.22.) sz. határozat 
 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:        
Köszönti a rendkívüli testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Jegyző Asszony 
jelezte, hogy képviselők kezdeményezték az ülést. Megállapítja, hogy az ülés szabályszerűen 
lett összehívva, határozatképes, mivel a 9 fős Képviselő-testületből 9 képviselő jelen van.  
 
Javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Vitéz Zsolt és Bódi István képviselőket, a 
jegyzőkönyvvezetésével Fekete Lászlónét bízza meg a Képviselő-testület. 
 
Kéri, hogy aki a jegyzőkönyv hitelesítők és a jegyzőkönyvvezető személyét elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők és a 
jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Egy napirendi pontra érkezett javaslat: 
 

- Óvoda-bölcsőde alapításához kapcsolódó igényfelméréssel kapcsolatos döntés 
 
Kéri, aki támogatja a fenti napirendi pont tárgyalását, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen 3 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett elfogadta a napirendet.  
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Napirend tárgyalása: 
 

1. Óvoda-bölcsőde alapításához kapcsolódó igényfelméréssel kapcsolatos döntés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Átadja a szót Hajduné Holló Katalin képviselő részére. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Jegyző asszony tájékoztatta, hogy Polgármester úr a Képviselő-testület határozott döntése 
ellenére nem hajlandó az igényfelmérő kérdőív kísérő levelét aláírni, így az ő keze meg van 
kötve és nem tudja az igényfelmérést lebonyolítani, kezdeményezték, hogy Polgármester úr 
helyett Alpolgármester úr aláírhasson. Jegyző Asszony tájékoztatása szerint Polgármester úr 
ezt sem támogatta, ezért szeretnék, ha az igényfelmérő kérdőív kísérőlevelét az 
igényfelmérést támogató képviselők írhatnák alá, és így lenne lebonyolítva az igényfelmérés 
Jegyző Asszony által. Látva a munkáltatói intézkedést, amit most kaptak meg az elmúlt 1-2 
órában, hogy a következő alternatív javaslatról is szavazzanak. Javasolja, hogy a lebonyolítást is 
a Képviselő-testület végezhesse el. Esetleg, ha holnap a Kormányhivatalnál olyan dolog hangzik 
el, ahogy írta, és megváltoztatja a döntését, akkor mégis csak Jegyző Asszony bonyolítsa le. 
Tehát mind két javaslatról szülessen. 
  
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Két dolgot nem lát, hogy hol és miből fog működni ez az óvoda? Míg ezt írásban nem látja, a 
maga részéről akadályoz mindent. Le is írta, hogy elfogadhatatlannak tartja azt, amilyen 
módon itt a döntések születnek. Ha tévedne, és azt mondja a Kormányhivatal, hogy így is lehet 
óvodát alapítani, hogy nem tudja az önkormányzat megmondani, hogy hol és miből, akkor 
változtat az álláspontján. Most mindenki tegye azt, amit a lelkiismerete, tudása diktál, ő is ezt 
teszi. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Nem szeretne vitába bocsátkozni, de óvodát alapítani a köznevelési törvény szerint május 
utolsó munkanapjáig lehet. Tehát míg lehetőség van, addig kell megmondani, hogy hol és 
miből. Ahhoz, hogy meg tudják mondani, hogy hol és miből, látni kell az igényfelmérés 
eredményét. Ahhoz hogy döntési helyzetbe kerüljenek, az igényfelmérésről szóló javaslatát 
fenntartja. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Az elmúlt testületi ülésen arról született döntés, hogy az igényfelmérést bonyolítsa le. 
Készüljön egy kísérőlevél, amit a Polgármester írjon alá. Kiküldés előtt egyeztesse a Képviselő-
testülettel. Ugyanaz legyen a korosztály és a dolgozók esetében anonim legyen. A határozat 
végrehajtása érdekében készített egy alapverziót az igényfelméréssel kapcsolatosan segítségül 
a munkához. Ezt eljuttatta Polgármester úrnak. Polgármester úr elkészített egy igényfelmérőt, 
mind a szülőknek, mind a dolgozóknak. Ezt eljuttatta neki és kérte, hogy ezt juttassák el a 
képviselőknek, és véleményezzék. Ezt az igényfelmérőt a Képviselő-testület tagjai megkapták, 
de a Képviselő-testület annak a tartalmával nem értett egyet, és nem támogatták, hogy az a 
verzió kiküldésre kerüljön. Ezt követően a képviselők állítottak össze egy verziót, amit a 
Polgármester úr nem volt hajlandó aláírni. Ebből alakult ki, hogy hiába meg van a technikai 
háttér, és minden feltétel, nincs meg az az igényfelmérés, amit most ki tudnának küldeni.  
 
Az alapító okirattal kapcsolatban ő sem szeretne vitába bocsátkozni, valóban úgy van, ahogy 
Hajduné Holló Katalin képviselő mondja, hogy május 31-ig lehet intézményt alapítani, azonban 
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a meghozott döntésekkel és az eljárás renddel van neki is aggálya és gondja. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, Hajduné Holló Katalin képviselőt kéri, hogy fogalmazza 
meg a javaslatát.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Polgármester úr a testület határozott döntése ellenére az igényfelmérő kérdőív kísérő levelét 
nem írta alá, ezért változtatnak a javaslatukon. Azt kérik, hogy had menjen ki az igényfelmérés 
Jegyző Asszony által, az azt támogató képviselők aláírásával.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a javaslatot támogatja, kézfelnyújtással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 5 igen 3 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
158/2019. (V.22.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
az intézményalapításhoz kapcsolódó igényfelmérést bonyolítsák le Jegyző 
Asszony által. 
 
A kísérőlevelet az igényfelmérést támogató képviselők írják alá. 
 
Határidő: 2019.05.28. 
Felelős: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
 

 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A 2. javaslata, hogy amennyiben a munkáltatói döntés ezt megakadályozza, akkor az 
igényfelmérést is a képviselők bonyolítsák le. Ha az infrastruktúra sem biztosított, akkor 
nyilván kell olyan döntéseket hozni, ami bizonyíthatóvá teszi ennek hitelességét. Ebben az 
esetben az igényfelmérő lapot egy-egy képviselő szignójával hitelesítik, mert bélyegző nem áll 
rendelkezésükre.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Amit ő tud biztosítani az urna, boríték és urnazáró címke. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Mivel lista sem áll rendelkezésükre, ezért átvételi elismervény ellenében adják át, hogy tudják, 
egy helyre egy jutott el, illetve, hogy kik azok, akik részt vettek az igényfelmérésben. Ezt 
valamilyen formában meg kell oldaniuk. Tehát a 2. javaslat, hogy az igényfelmérést támogató 
képviselők bonyolítják le az igényfelmérést. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Tehát a 2. verzió, hogy amennyiben ő a munkáltatói utasítás miatt nem tudja végrehajtani, 
abban az esetben az 5 fő képviselő fogja az igényfelmérést végrehajtani. 
 
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2019. MÁJUS 22. NAPJÁN TARTOTT RENDKÍVÜLI NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

4/7 

 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Ebben az esetben nyilván változik a kísérőlevél tartalma is, és ehhez igazítanak mindent. 
Amennyiben holnap változik Polgármester úr álláspontja, erről nyilván értesíteni fogja a 
Képviselő-testületet. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Annyit vállal, hogy ha holnap kijönnek a Kormányhivataltól, mind a 8 képviselőt felhívja. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Tehát annyira van szükségük, hogy a Jegyző vagy a Képviselő-testület indítsa az 
igényfelmérést.  
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Megkérdezi, hogy amennyiben nem változik Polgármester úr véleménye a Kormányhivatali 
egyeztetés után, és előreláthatólag 30-án letelik a felmérés módosításának határideje, azt ki 
hajtsa végre az EBR rendszerben? Mert most arról döntenek, hogy az igényfelméréssel 
kapcsolatos feladatokat végrehajtják a képviselők, de az EBR rendszerben történő rögzítést, 
ami a múlt héten megtörtént, azt május 30-ig véglegesíteni kell. Ezt ki hajtsa végre az EBR-en? 
Mert, ha változik a Polgármester véleménye, akkor nincs gond. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ha egy törvényesen képviselhető koncepciót írásban elé raknak, amiben két dolog legyen meg, 
hogy hol és miből. Neki a létszám teljesen mindegy. Ha ezt tudják prezentálni, akkor 
megkérdezi a Kormányhivatalt, és ha ez törvényes, akkor ő is támogatni fogja.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető kérdéséhez kapcsolódva, az a döntés, hogy a 
Magyar Államkincstár felé történő jelzés a normatíva igénylés miatt menjen el, az május 15-i 
határidős döntés volt. Ez megtörtént pontosan azért, hogy az őszi normatívától ne essenek el, 
és ne kellejen esetlegesen megelőlegezni, és ne okozzon ez plusz kiadást az önkormányzatnak. 
Úgy gondolja, hogy ha plusz kiadásokról beszélnek, hogy miből, fogják finanszírozni, akkor a 
május 15-i határidős döntés korrekcióját, és módosítását nyilván meg kell csinálni most is, 
mert akkor pontosan ennek kapcsán fognak elesni esetlegesen a normatívától. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Ha ez nem lesz véglegesítve vagy módosítva, amennyiben szükséges, akkor eleshet tőle az 
önkormányzat.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Az Óvoda u. 4. szám alatti ingatlan jelenleg nem az önkormányzat használatában van. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Viszont az igényfelmérőben benne van, hogy ez jelenleg az Egyház használatában van, tehát ez 
így nem félrevezető. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Neki inkább a pénz mellett abban van aggálya, hogy az utolsó napon fog kiderülni, hogy ha 
nem az Óvoda u. 4., akkor melyik épület. Ezt is adminisztrálni, átvezetni. 
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Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Az még 30-áig kiderülhet. Inkább a normatíva igénylésre tegyenek pontot, mert ezt 15-ig 
kellett volna olyan formában rögzíteni, csak a Kincstárral történő kommunikáció során volt egy 
probléma. Gyakorlatilag egy fület kell módosítani rajta, és ezen múlik az összfinanszírozás. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Az alapító okiratban még egyébként is módosítani kellene. Nem tudja, hogy mi lesz majd itt a 
döntés. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Ez a normatíva, tehát ez pénz.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
De a bejegyzésnél és az alapító okiraton is jegyeztek meg korrigálni valót. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Az ráér augusztus közepéig. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető: 
Ennek május 30-a volt a múlt heti legvégső határideje. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Ha Polgármester úr most nem ad feloldást a munkáltatói utasítás alól, és emiatt nem sikerül 
ezt a korrekciót végrehajtani, akkor Polgármester úr munkáltatói utasítása miatt nem fogják az 
őszi a normatívát megkapni, és emiatt kell esetlegesen megelőlegeznie az önkormányzatnak. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Nem öröm számára, hogy ezt a felelősséget magára kell vállalnia, de magára vállalja a 
következményeivel együtt. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Ő pedig magára vállalja a korrekció végrehajtását, mint testület által megbízott hivatalos 
képviselője az alapítandó intézménynek. Rá nem vonatkozik a munkáltatói utasítás. Javasolja, 
hogy a Képviselő-testület döntsön róla, hogy végrehajthatja ezt a korrekciót az EBR-ben.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Csak ez az Önkormányzat EBR rendszere. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megkérdezi, hogy az EBR-en a korrekciót 30-ig vagy május 31-ig lehet végrehajtani? 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Május 30-ig felnyitják azért, hogy ezt a korrekciót megcsinálhassák. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Mindenkinek felnyitják, és ha nem lesz lezárva, akkor olyan, mintha nem igényelték volna. Az 
egészet tekintve, ha lesz intézmény, ha nem, az nem lesz jó, ha nem lesz támogatás. Ha nem 
lesz intézmény, le lehet róla mondani. 
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Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Amennyiben törvényes akadálya van, a Kormányhivatal azt mondja, hogy nem jegyzi be és 
mégis meghiúsul az intézményalapítás, arról a normatíváról le lehet mondani. Ha meg van a 
törvényes lehetőség és most nem lesz lezárva, akkor meg kell előlegeznie az 
önkormányzatnak. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ha meg van a törvényes lehetőség, akkor ezt az intézkedést visszavonja. De ez az utasítás, 
mindaddig hatályos, amíg a Képviselő-testület érintett tagjai nem tárják elé írásban, hogy hol 
és miből fog az általuk alapítandó óvoda működni. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Ezt május 30-án fogják Polgármester úr elé tárni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Nem megölni akarja ezt a történetet, csak nem akarja, hogy törvénytelen legyen. Ha ez 
törvényes és ez csak egy technikai dolog és nem mennek el a törvénytelenség irányába, akkor 
a korrekciót Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető megcsinálhatja. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Szerinte egy a lényeg a pénznek rendelkezésre kell állni, ha lesz intézmény, ha nem, mert a 
normatívát még mindig le lehet mondani. Ha véletlenül nem jön össze, akkor nem kell a pénz, 
de ha összejön és nem lesz pénz az nagyobb baj lesz. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Eddig arról beszéltek, hogy az Egyháznak le kell mondania a normatíváról. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Nem kell lemondania semmiről. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A Kincstár első körben május 15-ei határidőt közölt. Ezt le is írta az előterjesztésében. 
Adatszolgáltatástól kezdve, minden dokumentumot május 15-ig bocsássanak a 
rendelkezésükre. Az egyik kolléga közölte velük, hogy a Kincstár egy megállapodást kér május 
15-ig arról, hogy az Egyház a normatíváról le fog mondani. Illetve május 15-ig kérte első körben 
még az alapító okirattal kapcsolatos döntéseket is. Ezt követően azt tisztázták le, hogy ez nem 
feladat átvétel, tehát nem visszaveszi az Önkormányzat az Egyháztól a közoktatási feladatokat, 
hanem új intézményt alapít az Önkormányzat és erre a Kincstár azt mondta, hogy akkor még 
sem kell a lemondás és a megállapodás. A legutolsó valós információ, amit most Szekeres 
Zsuzsanna közgazdasági irodavezető közölt a május 30. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Megnyugtató számára, hogy Polgármester úr azt mondta, hogy ezt a korrekciót végrehajthatja. 
Viszont nem szavaztak a 2. verzióról, hogy ebben az esetben a Képviselő-testület bonyolítja le 
az igényfelmérést és ahhoz alakítja az igényfelmérő kérdőív szövegezését. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki Hajduné Holló Katalin képviselő javaslatát támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen 3 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
159/2019. (V.22.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
amennyiben Jegyző Asszony a munkáltatói utasítás miatt nem tudja 
végrehajtani az intézményalapításhoz kapcsolódó igényfelmérést, abban az 
esetben az igényfelmérést támogató képviselők bonyolítják le, és ehhez 
alakítják az igényfelmérő kérdőív szövegezését. 
 
Határidő: 2019.05.28. 
Felelős: Hajduné Holló Katalin képviselő 

Ecsedi János alpolgármester 
Kiss Sándor képviselő 
Soltész Gábor képviselő 
Szalai Erika képviselő 

 
 
Mivel több napirend és hozzászólás nem volt, a polgármester megköszönte a Képviselő-
testület munkáját, a meghívott vendégek megjelenését és az ülést 16:36 órakor bezárta. 

 
K. m. f.  

 
 
 

______________________ 
Csepreginé Kocsis Nóra  

jegyző 

______________________ 
Dr. Miluczky Attila 

polgármester 
 
 
 

______________________ 
Vitéz Zsolt 

Jegyzőkönyv hitelesítő 

______________________ 
Bódi István 

Jegyzőkönyv hitelesítő 
 
 
 

______________________ 
Fekete Lászlóné 

Jegyzőkönyvvezető 


